
Proces-verbal

Încheiat În sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de

08 mai 2008, orele 15,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 38 din cei 43 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Adriean Videanu
Primar General al Municipiului Bucuresti, domnul Toma Tudor
Secretar General al Municipiului Bucuresti, doamna Subprefect
Cristina Corut din partea Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televizi unea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Florescu Dragos, Goncea
Gheorghita Liviu, Patica luliana, Rece Olga.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Înainte de a Începe v-as sa luati loc. Pentru Început am sa dau
citire unor note În atentia Consiliului General al Municipiului
Bucuresti. Prin adresa Înregistrata la Cabinet Secretar General al
Municipiului Bucuresti sub nr. 1451/6/2008 si la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1760/2008 doamna consilier
juridic Vlad Luchiana Carmen aduce la cunostinta C.G.M.B. ca pe
rolul Tribunalului Bucuresti sectia a IX a Contencios Administrativ si
Fiscal se afla dosarul cu nr. 10571/3/2008 având ca obiect obligarea
C.G.M.B. sa emita o hotarâre privind aprobarea schimbului Între
terenul În suprafata totala de 3050,10 mp aflat În proprietatea
reclamantilor Draguna Nicolae, Radu Carmen Elena si Radu
Constantin situate În strada Secerei nr. 77sector 4 si terenul În
suprafata similara aflat În domeniul privat al Municipiului Bucuresti, În
Parcul Tineretului, În aria destinata relocarii proprietatilor particulare,
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dispersate În parc, În conformitate cu PUZ aprobat pnn
H.C.G.M.B.nr. 232/2005.

La data de 17.04. 2008 a fost solicitat un termen prin acordul
parti lor Întrucât Directia Evidenta Imobiliara si Cadastrala a initiat un
proiect de hotarâre având ca obiect aprobarea schimbului de
proprietati Între terenul proprietatea reclamantilor si un teren
apartinând Municipiului Bucuresti.

Doamna consilier juridic Vlad Luchiana Carmen solicita sa fie
luata În considerare introducerea pe ordinea de zi a sedintei
urmatoare a acestui proiect de hotarâre, Întrucât exista riscul major
de a pierde procesul anterior.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca domnul Hudrea
Gheorghe a formulat plângere Împotriva actiunilor Întreprinse În
legatura cu demolarea Stadionului National Lia Manoliu si a
cheltuielilor efectuate În acest scop.

În motivele plângerii se mentioneaza ca Stadionul National Lia
Manoliu era functional si recent renovat În momentul În care a
Început demolarea acestuia, ceea ce facea inutila cheltuirea sumei
de 150 de milioane de euro pentru refacerea locatiei.

Având În vedere cele mai sus-mentionate, domnul Hudrea1

Gheorghe solicita oprirea imediata a lucrarilor, anularea contractului
de investitii si redirectionarea fondurilor pentru obiective realizate În
beneficiul cetatenilor.,

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.S. cu nr. 1623/2008 domnul Costea Cornel aduce la

cunostinta Consiliului General al Municipiului Bucuresti ca prin
adoptarea Hotarârii C.G.M.S. nr. 128/2006 privind aprobarea
schimbului de proprietati intre terenurile proprietatea SC ISROM
GRUP CONSTRUCT S.R.L. În suprafata totala de 2683,01 m.p.
situate in zona B-dul Alexandru Obregia/Aleea Terasei, sector 4, si
un teren În suprafata de 2682,92 m.p. situat În aceeasi zona,
apartinând municipiului Bucuresti au fost Încalcate prevederile O.G.
nr. 114/2007 si ale Legii nr. 24/2007.

Adresa mai sus mentionata a fost multiplicata si poate fi
ridicata de catre dumneavoastra, de la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Prin somatia nr. 234/2008 Înregistrata la Directia Asistenta, 1 ,

Tehnica si Juridica a C.G.M.S. cu nr. 1742/2008 doamna Micsunescu
Marioara solicita adoptarea de urgenta a proiectului de hotarâre
privind punerea În executare a Deciziei civile nr. 112/2007 pronuntata

~~l~\ A IV.! '~ .... q :-<:y::=:

il ••.• " 1

i \ '\'""h, ij :

~'~, "f :'.' ~:> ':;-,-/
._,-~_.,\(;",C'i:~- -- -....'.-~ ..-ii

.~!-,.{ -,v,j..-/t

\~;'Z~J.i.,rfYi
~~~~-~



(

(

de Curtea de Apel Bucuresti, sectia a VIII a Contencios Administrativ
si Fiscal, ramasa definitiva si irevocabila, privind obligarea C.G.M.B.
la emiterea hotarârii pentru aprobarea schimbului de proprietati Între
terenul În suprafata totala de 20107 mp situat În zona Parcul
Tineretului, sector 4, proprietatea Doamnei Micsunescu Marioara si
terenul În suprafata de 20107 mp proprietatea municipiului Bucuresti,
situat În zona destinata relocarii terenurilor ce au fost retrocedate În
interiorul parcului, conform PUZ -Parcul Tineretului aprobat prin
H.C.G.M.B. nr. 232/2005.

În sedinta C.G.M.B. din data de 21.04.2008 acest proiect a fost
supus dezbaterii, la punctul nr. 9 pe ordinea de zi, Însa nu a putut fi
adoptat Întrucât o parte dintre consilierii generali au parasit sala de
sedinte Înainte de vot, nemaifiind astfel Întrunit cvorumul legal
necesar pentru adoptarea hotarârii.

Fata de acestea, doamna Micsunescu Marioara aduce la
cunostinta C.G.M.B. ca s-a refuzat punerea În executare a unei
hotarâri judecatoresti irevocabile, astfel ca a Înaintat toate
demersurile pentru aplicarea art. 24 din Legea nr. 554/2004.

Totodata, În opinia acesteia, devin aplicabile prevederile art.
246 si 2481 din Codul Penal, respectiv prevederile infractiunii de abuz
În serviciu contra intereselor persoanei si abuz În serviciu În forma
calificata.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Primaria Sectorului 1
a formulat plângere prealabila Împotriva Hotarârii Consiliului General
al Municipiului Bucuresti nr. 41/17.01.2008 privind repartizarea pe
bugete componente a veniturilor proprii ale bugetului local al
Municipiului Bucuresti si ale sectoarelor pe anul 2008.

În motivele plângerii se mentioneaza ca prin aplicarea
dispozitiilor H.C.G.M.B. nr. 41/2008 se produce o dezechilibrare a
bugetelor sectoarelor municipiului Bucuresti În favoarea bugetului
CGMB, prin Încalcarea unor norme legale imperative.

Având În vedere cele mai sus-mentionate se solicita revocarea,
H.C.G.M.B. nr. 41/2008 privind repartizarea pe bugete componente a
veniturilor proprii ale bugetului local al Municipiului Bucuresti si ale
sectoarelor pe anul 2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca S.C. SATURN S.A. a
formulat plângere prealabila În care precizeaza ca, de peste 5 ani, se
refuza În mod nejustificat sa i se elibereze certificatul de atestare a
dreptului de proprietate asupra terenului aflat În patrimoniul sau, ca
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efect al Legii nr. 15/1990 privind reorganizarea unitatilor economice
de stat ca regii autonome si societati comerciale.A 1

In motivele plângerii se mentioneaza ca pâna În prezent S.C.
SATURN S.A. nu a primit niciun raspuns la solicitarea de eliberare a
certificatului de atestare a dreptului de proprietate, Împrejurare care o
pune În situatia de a plati Autoritatii pentru Valorificarea Activelor
Statului penalitati de ordinul sutelor de mii de lei.

Având În vedere cele mai sus-mentionate S.C. SATURN S.A.,
solicita sa i se comunice motivul pentru care nu i se elibereaza
certificatului de atestare a dreptului de proprietate.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa
nr.9457/SP3/18.04.2008 Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti
ne comunica scrisoarea formulata de S.C. AMCO IPURL, din
localitatea Alexandria, judetul Teleorman .

În scrisoare se mentioneaza ca prin Hotarârea nr. 208/1999 a
Consiliului General al Municipiului Bucuresti s-a aprobat eliberarea
certificatului de atestare a dreptului de proprietate asupra unei
suprafete de teren de 27.782 m.p.

Ulterior SC Trans Alexandria s-a adresat instantei de judecata,
solicitând eliberarea unei hotarâri judecatoresti prin care Consiliul
General al Municipiului Bucuresti sa fie obligat sa adopte o hotarâre
prin care sa ateste dreptul de proprietate asupra unei suprafete de
37.782 m.p.

Prin sentinta civila nr. 556/2000 a Curtii de Apel Bucuresti
Sectia de Contencios Administrativ s-a anulat Hotarârea Consiliului

1

General al municipiului Bucuresti nr.208/1999 si s-a dispus obligarea
CGMB la emiterea unei noi hotarâri privind eliberarea certificatului de
proprietate pentru suprafata de 37.782 m.p. În favoarea SC Trans
Alexandria.

Ulterior,SC Trans Alexandria s-a adresat instantei de judecata
iar prin Decizia civila nr. 11/CC/2006 ramasa definitiva si investita cu
titlu executoriu , Curtea de Apel Bucuresti a hotarât "obligarea
conducatorului unitatii administrative, deliberative, Consiliul General
al Municipiului Bucuresti, la amenda În favoarea statului de 500 lei pe
zi de Întârziere de la data de 29.03.2001 pâna la executarea
obligatiei de emitere a unei noi hotarâri privind eliberarea certificatului
de proprietate pentru suprafata de 37.782 m.p., În favoarea
reclamantei SC Trans Alexandria.

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 1589/2008, Liga Asociatiilor de Proprietari Habitat
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aduce la cunostinta Consiliului General al Municipiului Bucuresti ca
proiectul de hotarâre privind punerea În conformitate a statutului
ARBAC cu prevederile Legii nr. 215/2001 trebuia supus În mod
obligatoriu dezbaterii opiniei publice cu cel putin 30 de zile Înainte de
data promovarii În plenul CGMB, În conformitate cu prevederile art. 6
din Legea nr. 52/2003 privind transparenta decizionala În
administratia publica.

Proiectul de hotarâre mentionat mai sus a fost adoptat În
sedinta ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucuresti din
data de 15.04.2008.

Prin adresa Înregistrata la Cabinet Secretar General al
Municipiului Bucuresti sub nr. 1554/6/2008 Institutia pentru Tehnica
de Calcul S.A. solicita, cu privire la proiectul de hotarâre privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal -Calea Floreasca 167B sector 1
aflat la pozitia 33 a ordinii de zi a sedintei C.G.M.B. din data de
08.05.2008, sa fie luate masurile necesare pentru a nu se aproba
acest proiect, deoarece PUZ-ul propus prevede realizarea unei strazi
de legatura cu Calea Floreasca, strada ce ar urma sa traverseze
terenul proprietatea S.C.ITC- Institutul pentru Tehnica de Calcul S.A.
prejudiciind interesele acesteia.

As ruga secretariatul sa Îmi comunice numarul consilierilor
prezenti.A '

In sala sunt prezenti 34 de consilieri.

Va supun spre aprobare procesul verbal Încheiat În sedinta
extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucuresti din data
de 21.04.2008.

Cine este pentru? 26 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi ( AdÎr V., Petrovici O., Ioan A., Oprisan 1., Paliga S.)

Doamna presedinte, va rog frumos.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Buna ziua stimati colegi, o sa rog Înainte de a Începe sedinta

sa se Închida usa, sa ia lumea loc În sala. Domnul Secretar General
câti c~nsilieri generali sunt prezenti? 34 de consilieri generali.

Inainte de a trece la ordinea de zi propusa de domnul Primar
General îi dau cuvântul domnului Primar General. Domnul Primar
General aveti vreun amendament de facut la ordinea de zi?,



Domnul Primar General Adriean Videanu
Da doamna presedinte. Doamnelor si domnilor colegi buna

ziua. Doamna presedinte va rog sa fiti de acord cu scoaterea de pe
ordinea de zi a punctelor 10, 16 si 33, si introducerea pe ordinea de
zi suplimentara a urmatoarelor proiecte de hotarâre de Consiliu
General:

1. Proiect de hotarâre privind utilizarea unei sume din fondul de
rezerva al bugetului propriu al municipiului Bucuresti pe anul 2008

2.Proiect de hotarâre privind stabilirea nivelurilor impozitelor si
taxelor locale În municipiul Bucuresti pentru anul 2009

3. Proiect de hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic
Zonal - Str. Gara Herastrau nr. 2 A, sector 2

4. Proiect de hotarâre privind aprobarea Regulamentului de
organizare si desfasurare a concursurilor pentru ocuparea posturilor
vacante de conducatori ai institutiilor/serviciilor publice de interes
local (altele decât cele de cultura) si regiilor autonome de interes
local ale municipiului Bucuresti

5. Proiect de hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico 
economici aferenti obiectivului de investitii al Teatrului Municipal L.S.
Bulandra - Extindere, reabilitare si desfiintare partiala spatii existente
pentru acces actori, cabine si spatiu de recreere si actualizare fatada

6. Proiect de hotarâre privind limitarea interventiilor În carosabil
si În spatiile verzi din jurul condominiilor

7. Proiect de hotarâre privind trecerea În administrarea Casei
de Asigurari de Sanatate a municipiului Bucuresti a unor spatii situate
la demisolul corpului A al imobilului din B-dul Nicolae Grigorescu, nr.
41, sector 3

8. Proiect de hotarâre privind completarea anexei 1 la
H.C.G.M.B. nr. 95/2007, privind aprobarea indicatorilor tehnico
economici pentru lucrarile de iluminat public aferente programului de
investitii de infrastructura din Municipiul Bucuresti pe perioada 2007 
2012 si aprobarea H.C.G.M.B. nr. 304/2006

9. Proiect de hotarâre privind modificarea si completarea
H.C.G.M.B. nr. 229/12.10.2006 privind aprobarea studiului de
fezabilitate si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investitii Reabilitarea si modernizarea stadionului national Lia Manoliu

10. Proiect de hotarâre privind aprobarea organigramei,
numarului de posturi, statului de functii si regulamentului de
organizare si functionare ale Centrului de Proiecte Culturale al

Municipiului Bucuresti - ARCU~ It. N 14~\,:~~\ \ q-~--'
. , h

~ i·"
.~ I ,_ ~II

.'\~t,,~ /j:i . ---- ..---
~>-"~' ~cftil~l b. ;!/
'~-p"

"'-o,.;~ ••. ~:;-.>

(

(



(

11. Proiect de hotarâre privind aprobarea documentatiei tehnico
economice aferenti proiectului Transcentral Urban Bucuresti

12. Proiect de hotarâre privind modificarea H.C.G.M.B. nr.
202/2003.

Multumesc mult.I

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Primar General. Alte propuneri din sala?

Domnul viceprimar oeneral Ioan Popa
Doamna presedinte, domnule Primar General va propun

schimbarea succesiunii anumitor puncte de pe ordinea de zi,
punctele 41, 42, 43, 44, 45 si 46 sa fie puse dupa punctul nr. 20
deoarece sunt de 2/3 si dupa experienta sedintelor trecute exista
riscul de a nu avea majoritate.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Popa, dupa ce pozitie?

Domnul viceprimar oeneralloan Popa
Dupa pozitia 20 pe ordinea de zi.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte propuneri din sala?

Domnul consilier oeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte daca Îmi permiteti, doresc sa interpelez

Executivul. Nu doresc sa fie un punct pe ordinea de zi, când atât
presedintele de sedinta, cât si Consiliul nu au dreptul sa cenzureze
dreptul unui consilier de a interpela Executivul, ca data trecuta. Va
multumesc.I

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun la vot propunerea domnului Primar General aceea de

scoatere de pe ordinea de zi a punctelor 10,16 si 33.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Înainte de a supune la vot, daca Îmi permiteti, a mai venit un
consilier, acum sunt În sala 35 de consilieri.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
35, multumesc domnul Secretar General.,
Cine este pentru scoaterea acestor puncte de pe ordinea de zi?

31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O voturi
Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Trecem la urmatoarea propunere a Primarului General, aceea
de introducere pe ordinea de zi a punctelor enuntate anterior.

Cine este pentru? 35 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Petrovici)

Aceste puncte au fost introduse pe ordinea de zi.

Trecem la urmatoarea propunere a domnului Ionut Popa,
( aceea de a introduce punctele de la pozitia 41 pâna la 46 dupa

punctul 20.
Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi

Aceste puncte au fost reintroduse pe ordinea de zi la pozitia
enuntata anterior.,

Supun la vot ordinea de zi cu amendamentele votate anterior.
Cine este pentru? majoritate de voturi (35), împotriva? O

voturi, abtineri? O voturi
Ordinea de zi a fost votata cu amendamentele propuse si

votate anterior.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi referitor la aprobarea
contului de incheiere a exercitiului bugetar pe anul 2007

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul proiect pe ordinea de zi privind
aprobarea situatiilor financiare centralizate ale municipiului
Bucuresti - activitatea proprie pe anul 2007

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind Însusirea
inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al
municipiului Bucuresti

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind abrogarea
H.C.G.M.B.nr. 199/27.11.1997privind darea În folosinta gratuita
pe termen de 99 ani a unor terenuri apartinând domeniului
privat/public al municipiului Bucuresti pentru construirea
Complexului Universitar si Cultural "România de Mâine", anulata
În parte prin Sentinta civila nr. 8101/21.12.2006pronuntata de
Tribunalul Bucuresti - Sectia a VIII-a Conflicte de Munca,

( Asigurari Sociale, Contencios Administrativ si Fiscal
Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? 1 vot ( Oprisan 1.),

abtineri? 2 voturi ( Petrovici O., Adîr V.)
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind atribuirea
În folosinta a unui teren apartinând domeniului privat al
Municipiului Bucuresti, situat În Calea Vacaresti nr. 253, sector
4, În suprafata de 24.700 mp, necesar realizarii unor cladiri cu
destinatia de sedii institutii publice.

A , ,

Inainte de a lua cuvântul domnul consilier, domnul Adîr numai
putin sa îi asteptam pe colegii nostri sa termine ce au de vorbit în
sala si apoi puteti lua si dumneavoastra cuvântul.

(
.....

Domnul consilier oeneral Adîr Victor
Doamna presedinte consider ca punctul 6 nu are rost

deoarece ....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Suntem la punctul 5.

Domnul consilier oeneral Adîr Victor
Suntem la punctul 5, da, scuze, punctul 5 nu are rost deoarece

suprafata de ....
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma.

Numai putin va rog frumos pentru ca domnul consilier lovici,
aveti ceva de discutat, ma gândesc sa va dau cuvântul si dupa aceea
o sa ÎI auzim pe domnul AdÎr. Multumesc.

Domnul consilier oeneral AdÎr Victor
Suprafata de 24.700 mp rezulta, din ce am studiat eu

materialele din rezolvarea problemei de la punctul 4. Cred ca este
corecta aceasta afirmatie, deci În momentul În care dumneavoastra,

ati aprobat punctul 4 automat intervine problema juridica de preluare
a acelui teren, intabularea lui, sau Încadrarea lui În domeniul privat si
apoi Într-o sedinta ulterioara, asa spune legea cel putin, Într-o sedinta, It. "

ulterioara sa se atribuie. Intrucât dumneavoastra vreti sa faceti, ,
acelasi lucru În aceeasi sedinta, din punctul meu de vedere nu este
legal. Pentru ca dumneavoastra În momentul În care ÎI treceti acum,
trebuie sa ÎI preluati, sa îl inventariati, sa îl introduceti În gestiune si
apoi sa ÎI dati. Oricând va putea fi atacata aceasta hotarâre,
hotarârea 5, pentru ca Încalcati niste norme de publicitate cadastrala
si de reguli privind preluarea lui. Deci daca 24.700 mp se refera la
24.700 mp din punctul 4, în opinia mea se produce o ilegalitate. Deci
eu as solicita retragerea de pe ordinea de zi a punctului 5, urmând
ca în sedinta urmatoare, probabil ca va fi una pe 22, sa se introduca
pentru ca Directia de Administrare a Patrimoniului sa îl preia, sa îl
înregistreze si apoi fara nici o problema sa se dea acelor institutii.
Aceasta este parerea mea. Eu propun amânarea lui, deoarece nu se
respecta niste norme lega le. Multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun la vot propunerea domnului .... , deci domnul

Iordache, doamna Petrascu sunteti În sala? Ne puteti da lamuririle
necesare În ceea ce priveste amendamentul pe care l-a facut domnul
consilier, va rog? Doamna director Petrascu sau domnul director Adi
Iordache, domnul consilier a spus ca punctul 4 si 5 nu pot fi propuse
pe aceeasi ordinea de zi a aceleiasi sedinte si trebuie În sedinte
consecutive. Domnul director Iordache doriti sa mai repet
amendamentul? Deci domnul consilier Adîr, pe scurt, daca se poate
pentru ai cere o lamurire ...



Domnul consilier oeneral AdÎr Victor
Deci domnul director Iordache, care este În tema, este

directorul directiei. Din punctul meu de vedere În momentul În care s
a aprobat hotarârea privind preluarea terenului de la "Universitatea
România de Mâine", trebuie sa ÎI intabulam, sa ÎI Înregistram În
evidente, sa ÎI luam În evidente, dupa care sa putem sa ÎI atribuim. În
aceeasi sedinta, parerea mea este ca nu se poate face acest lucru
simultan, l-am preluat, l-am si dat. Nu se poate, puteti sa Îmi dovediti'ft '

ca este În evidenta domeniului privat acum, acest teren? Inregistrat În
evidenta Administratiei pentru domeniu?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul consilier AdÎr. Domnul director Iordache,,

Întrebarea pe care domnul consilier v-o adreseaza este daca
( punctele 4 si 5 sunt ok, daca sunt În aceasta succesiune? Sunt În

regula nu sunt ok. Putina liniste În sala va rog, Închideti usa de la
sala de sedinta si rog sa nu se mai permita .

Domnul consilier oeneral Purcarea Sorin
Am o Întrebare catre domnul AdÎr, pentru ca nu am Înteles

propunerea dânsului. Terenul respectiva fost dat În concesiune de
catre C.G.M.S., deci este proprietatea municipalitatii, ce sa mai
intabulam?

Domnul consilier oeneral AdÎr Victor
Poate domnul Iordache poate sa ne explice.

(
c._

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Numai putin domnul consilier, va rog putina liniste În sala, ca sa

putem continua sedinta. Domnul director Iordache va rog daca puteti
veni la microfon, sa ne dati lamuririle necesare.,

Domnul director executiv Adrian Iordache

Pot sa va spun un singur lucru acestea sunt operatiuni
ulterioare, ceea ce spuneti dumneavoastra Carte Funciara, intabulare
si toate acestea se fac pe baza acestui document. Nu trebuie sa
facem În pasi, facem o revocare, facem o procedura de Carte
Funciara, nu este necesar sa le facem fractionat acestea.1



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul director Iordache, va supun la vot ... ,

domnul Secretar General tocmai m-a anuntat ca sunt 37 de consilieri,
În sala.

Domnul consilier aeneral AdÎr Victor
Daca Prefectura, admit prin absurd, nu aproba punctul 4,

punctul 5 este valabil?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va sustineti propunerea dumneavoastra?
Va supun la vot propunerea domnului consilier AdÎr, aceea de

amânare a punctului 5 de pe ordinea de zi.
( Cine este pentru?, .. rog pe domnii consilieri daca se poate sa

amâne convorbirile telefonice pâna, dupa terminarea sedintei de
Consiliu , 1 vot ( AdÎr V.), Împotriva? 23 voturi, abtineri? 11 voturi
(Dumitrescu V., Stan N., Oprisan 1., Meran D., Ioan A., Botos L.,
Bancila M" Paliga S., Purcarea S., Ivascu T., Pop R. )

Va supun la vot proiectul de hotarâre privind atribuirea În
folosinta a unui teren apartinând domeniului privat al Municipiului
Bucuresti, situat În Calea Vacaresti nr. 253, sector 4, În suprafata de
24.700 mp, necesar realizarii unor cladiri cu destinatia de sedii
institutii publice. Cine este pentru? 32 voturi, Împotriva? O voturi,
abtineri? 3 voturi ( Petrovici O., AdÎr V., Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

( Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
administrarea fondului imobiliar aflat În domeniul privat al
municipiului Bucuresti

Domnul consilier aeneral AdÎr Victor
..... domnul Viceprimar General, Ionut Popa, conform art. 63 din

Legea 215/2001, cred ca litera h, s-ar putea sa îmi scape acum,
spune clar "Primarul General raspunde pentru inventarierea
domeniului public si privat al Municipiului Bucuresti". Întrucât astazi s
a aprobat inventarul domeniului public al Municipiului Bucuresti, îl
întreb cu respect pe domnul Primar General daca are cunostinta deA ,

inventarierea domeniului privat. Intrucât noi aici aprobam ceva legat
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de administrarea fondului imobiliar aflat În domeniul privat al
Municipiului Bucuresti. Mai mult decât atât eu am gasit În Legea
50/1991 o problema si vreau sa Întreb Executivul daca am dreptate
sau nu, referitor la arhiva, se precizeaza clar" arhiva acestor societati
este proprietate exclusiva a acestora". În Legea 50/1991 se specifica
la art. 34, Il arhivele cuprinzând studiile si documentatiile mentionate
la alin. 1, care se refera la studii, proiecte de sistematizare elaborate
Înainte de 1990, la comanda fostelor consilii populare si etc., sunt
proprietate publica a judetului sau a Municipiului Bucuresti". Fac
aceasta Întrebare, deoarece am gasit-o În lege si vreau sa stiu
aceasta arhiva este la ora actuala proprietatea exclusiva a acestor
S.C. foste ICRAL-uri, sau este În proprietatea publica a Municipiului
Bucuresti? Pentru ca asta vreau sa Întreb si sa mi se raspunda la
acest lucru, pentru ca este o problema.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Singura persoana juridica În Bucuresti, este Municipiul
Bucuresti. În momentul În care am definit domeniul public toate
institutiile care sunt subordonate Consiliului General, Primaria,
Municipiului Bucuresti si Primariile Sectoarelor 1-6, cu tot ce au
patrimoniu inventariat În contabilitate si pe care ÎI administreaza
diferenta dintre domeniul public si ceea ce este În contabilitate este
domeniul privat al Municipiului Bucuresti. Abia acum reusim sa
delimitam foarte clar ceea ce legea solicita la un moment dat În urma
inventarierii pe care noi am facut-o. Practic nu exista o inconsistenta
din acest punct de vedere, nu pot sa administrezi un patrimoniu daca
nu îl ai Înregistrat. Toate, inclusiv activele pe care noi le cumparam,
ele se Înregistreaza, fie de primaria Municipiului Bucuresti, fie de cel
care îl are În administrare dat. Dau un exemplu, Lia Manoliu este În
administrarea ALPAB, dar el se Înregistreaza de catre ALPAB În
contabilitate si se intabuleaza În beneficiul municipalitatii, Municipiului
Bucuresti de catre ALPAB.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun la vot proiectul de hotarâre privind administrarea

fondului imobiliar aflat În domeniul privat al municipiului Bucuresti.
Cine este pentru? 32 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 3 voturi
(Petrovici O., AdÎr V., Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind administrarea retelei stradale principale si a
lucrarilor de arta din municipiul Bucuresti si abrogarea HCGMB
nr. 235/2005 cu modificarile si completarile ulterioare

Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? 2 voturi ( Oprisan 1.,
Ioan A.), abtineri? 7 voturi ( Petrovici O., Moise A., Paliga S.,
Purcarea S., Berges C., Meran D., Bancila M.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind lucrarile de infrastructura ale retelei stradale
principale si a lucrarilor de arta din municipiul Bucuresti aflate În
administrarea Administratiei Strazilor si a Primariilor Sectoarelor
1 -6

( , Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 4
voturi ( Petrovici O., Moise A., Oprisan 1.,Ioan A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind acceptarea de catre Consiliul General al
Municipiului Bucuresti a unei donatii cu sarcina având ca obiect
un teren în suprafata de 1441,49 mp., (în vederea largirii Bd.
Timisoara) si a unui teren În suprafata de 160,41 mp., (În vederea
largirii Bd. Vasile Milea), situate În Bd. Vasile Milea nr. 4, sector 6

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

( Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Regulamentului pentru acordarea
titlului de Cetatean de Onoare al Municipiului Bucuresti

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte din Regulament se înteleg foarte multe,

mai putin un singur lucru, ca acest Consiliu General, care o fi el în
continuare acorda acest titlu. Spune ca Primarul, asa spune ca
Primarul, art. 2 : titlul se acorda la initiativa Primarului General, dar
trebuia sa fie si un alt articol 3, sau articol 4, Consiliul General aproba
acest lucru. Pentru ca nu scrie nicaieri, este un Regulament care are
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tot, mai putin cine aproba. Dumneavoastra aprobati? Deci titlul se
acorda la initiativa Primarului, se acorda de catre cine?,

Domnul Primar General Adriean Videanu

S-ar putea sa fie o prevedere superfluu domnul consilier
general, am senzatia ca ea este reglementata de lege, dar Directia
Juridic ne poate lamuri din acest punct de vedere. Daca nu, se poate
completa, nu cred ca este o problema, se stie clar ca titlul de
cetatean de onoare numai Consiliul General poate sa îl atribuie. Este
în lege nu?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Este prevazut legislativ.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Aceasta era si intuitia mea.

Domnul consilier Qeneral Zatreanu Dan
Vreau sa îi spun distinsului nostru coleg ca este în lege, de

aceea nu l-am trecut.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea

Regulamentului pentru acordarea titlului de Cetatean de Onoare al
Municipiului Bucuresti. Cine este pentru? 37 voturi, împotriva? O

voturi, abtineri? O voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea cooperarii Între municipiul Bucuresti
si Asociatia Spatiu Urban Bucuresti, denumita ASUB În vederea
realizarii Proiectului Transcentral Urban Bucuresti

Cine este pentru? 35 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind Încadrarea Teatrului C.1. Nottara ~n categoria
institutiilor de spectacole de repertoriu, precum si aprobarea

~,C~4~
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organigramei, numarului de posturi, statului de functii si
regulamentului de organizare si functionare ale institutiei

Cine este pentru? 35 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea modificarii organigramei si
numarului total de posturi si a regulamentului de organizare si
functionare ale Clubului Sportiv Municipal Bucuresti,

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.
Am sarit peste punctul 14, ma voi întoarce la el.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind Încadrarea Teatrului Excelsior În categoria
institutiilor de spectacole de repertoriu, precum si aprobarea
organigramei, numarului de posturi, statului de functii si
regulamentului de organizare si functionare ale institutiei

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea amplasamentelor si a destinatiilor
spatiilor comerciale apartinând domeniului public al
municipiului Bucuresti ce urmeaza a fi amenajate concomitent
cu efectuarea lucrarilor de modernizare ale pasajului din Piata
Universitatii precum si a documentatiei cadru de organizare a
procedurii de licitatie publica cu strigare În vederea Închirierii
acestora

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi ( Adîr V., Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea "Studiului de fezabilitate pentru
colectarea selectiva a deseurilor tip hârtie carton În municipiul
Bucuresti"

Cine este pentru? 35 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind modificarea H.C.G.M.B. 326/2006 privind
aprobarea documentatiei tehnico-economice si indicatorilor
tehnico-economici aferenti pentru un numar de 100 de strazi de
pe teritoriul municipiului Bucuresti

Cine este pentru? 35 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
( ( Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind modificarea Hotarârii C.G.M.B. nr. 28/2006
privind aprobarea documentatiei tehnico-economice a
obiectivului de investitii "Reabilitare strazi - Administratia, ,
Strazilor"

Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 3
voturi (AdÎr V., Moise A., Berghes C.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

(

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului
de proprietate asupra terenului În suprafata de 190,32 mp-cota
parte indiviza, situat În str. Avram Iancu, nr. 32, sector 2, aflat În
patrimoniul Societatii Comerciale "FOISOR" S.A.

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi (Moise A., Baleanu D.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului
de proprietate asupra terenului În suprafata de 939,8 mp teren
cota parte indiviza, situat În Sos. Berceni, nr. 183,sector 4, aflat

În patrimoniul Societatii Comer~al~CONCORDIA A4" S.A.
~NI.4'§.
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Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului
de proprietate asupra terenului În suprafata de 614,5 mp teren
cota parte indiviza, aflat În patrimoniul Societatii Comerciale
"CONCORDIA A4" S.A.

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
( Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului
de proprietate asupra terenului În suprafata de 53,20 mp - cota
parte indiviza, situat În Str. Doi. Mendeleev nr. 7-15, bloc A,
sector 1, aflat În patrimoniul Societatii Comerciale "ALlCOM
AMZEI AP" S.A.

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
( Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului
de proprietate asupra terenului În suprafata de 43 mp- teren cota
parte indiviza, situat În Str. Biserica Enei nr.2, sector 1, aflat În
patrimoniul Societatii Comerciale " FRAGA" S.A.

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului
de proprietate asupra terenurilor aflate În patrimoniul Societatii
Comerciale "RECOROM DOROBANTI" S.A.,

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
( Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea documentatiei tehnico-economice si
a indicatorilor tehnico-economici aferenti obiectivului de,
investitii "Reabilitare Piata Charles de Gaulle" ., ,

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 3
voturi ( Moise A., Adîr V., Petrovici O.) .

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea caietului de sarcini si a contractului
cadru În vederea Încredintarii prin licitatie a gestionarii
si Întretinerii postgarantie a strazilor reabilitate În perioada 2005
2006, aflate În administrarea Primariei Municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi ( Adîr V., Moise A., Petrovici O., Berghes C., Oprisan 1.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Gramont, Nr.
4, sector 4.

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Moise A.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Calcarului, nr.
2, sector 1.

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2 voturi
( Moise A., Adîr V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - " Nod Intermodal
Razoare - Calea 13 Septembrie ", sector 5/6.

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2 voturi
( Moise A., Adîr V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Sebastian,
nr. 92 - 94 - 96,sector 5.

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? 2 voturi
(Moise A., Adîr V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.
Da domnule consilier, va rog.

Domnul consilier Qeneral Purcarea Sorin
Îmi cer scuze, nu am fost atent, as fi vrut sa cer cuvântul înainte

de votarea acestui punct. Vreau sa va spun ca sunt foarte mândru ca
În patru ani de zile este pentru prima data când sunt si eu pus sa
votez un PUZ care vine de la sectorul 5.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va multumesc domnul consilier, se va consemna În procesul

verbal.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Sos. Oltenitei, nr.
227-237,sector 4.

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? 2 voturi
(Moise A., Adîr V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
Extindere Imobil Intr. Filioara, Nr. 3, sector 1.

Cine este pentru? 34 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Moise A.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Cuza Voda, nr. 75, sector 4.

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Alexandru
Constantinescu, Nr. 8, sector 1.

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Dumitrescu V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Stolnicului,
Nr. 6,8,10, - Intr. Stolnicului, nr. 3, sector 1.

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

C Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Carbunarilor, nr. 16, sector 1.

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut.

(

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Sos. Bucuresti 
Ploiesti, 123 A, 125 - sector 1.

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2 vot
(Moise A., Dumitrescu V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Heliade Între Vii nr. 70 - 72, sector 2.

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? 3 voturi
( Stan N., Moise A., Adîr V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Ciresoaia, nr. 43, sector 1.

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Cornatel nr. 2, sector 1.,

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi.

( Acest proiect de hotarâre a trecut.,

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - B-dul
Poligrafiei nr. 69 - 69 A, sector 1.

Da domnule consilier Oprisan.

(

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion.
Este a doua sedinta când îl vad pe ordinea de zi si credeam ca

exista În Directia de Urbanism oameni care respecta o hotarâre a
Consiliului General care spune foarte clar si este hotarârea 66 care
spune ca nu se aproba PUl- uri daca nu au studii de circulatie si
daca nu au locuri de parcare. Vad ca domnului Primar Videanu îi plac
foarte mult caprele de la Universitate si în conditiile acestea vom
avea capre pe toate bulevardele. Ce sa facem În momentul de fata?
Ne propune PUl- uri. Eu vreau sa va spun ca daca urmariti foarte
bine Raportul Comisiei de Urbanism, pe el scrie foarte clar ca nu se
aproba, cel putin din punctul meu de vedere, si am fost 1 la 1 cu
domnul Tica, domnul Tica a fost de acord, eu nu am fost de acord, nu
am fost mai multi membrii la comisie si nu am fost de acord cu acest
PUl, iar pe Raport scrie ca nu sunt de acord ca nu respecta
hotarârea 66 a Consiliului General al municipiului Bucuresti.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea Planului

Urbanistic Zonal -B-dul Poligrafiei nr. 69 - 69A, sector 1
Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? 4

voturi ( Stan N., Adîr V., Moise A., Ciuca M.)
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind Înaintarea
catre Guvernul României a propunerii de emitere a unei Hotarâri
de Guvern privind trecerea pasarelei pietonale depou linia 300
km. 7+ 650 din administrarea Companiei Nationale de Cai Ferate
"CFR Infrastructura" S.A. În domeniul public al municipiului
Bucuresti si În administrarea Consiliului Local al Sectorului 1

Cine este pentru? 36 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
asocierii Consiliului Local al Sectorului 1 cu Asociatia Sport
pentru Viata În vederea realizarii proiectului "Cupa 1"

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Aceeasi poveste, noi nu putem sa aprobam asocierea, noi

putem sa împuternicim consiliul local sa hotarasca asupra asocierii,
deci, noi împuternicim. De ce aprobam noi asocierea dintre Consiliul
local si Asociatia Sport pentru Viata? Nu putem sa îi împuternicim sa
se asocieze?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun la vot proiectul de hotarâre.
Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? 1

vot ( Adîr V.)
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind utilizarea
unei sume din fondul de rezerva al bugetului propriu al
municipiului Bucuresti pe anul 2008

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? 1
vot ( Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind stabilirea
nivelurilor impozitelor si taxelor locale În municipiul Bucuresti
pentru anul 2009

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 3
voturi ( Adîr V., Moise A., Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Gara Herastrau nr. 2 A, sector 2
Cine este pentru ? 33 voturi, împotriva ? O voturi, abtineri ? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Regulamentului de organizare si desfasurare a concursurilor
pentru ocuparea posturilor vacante de conducatori ai
institutiilor/serviciilor publice de interes local (altele decât cele
de cultura) si regiilor autonome de interes local ale municipiului
Bucuresti

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 1
vot ( Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
indicatorilor tehnico - economici aferenti obiectivului de,
investitii al Teatrului Municipal L.S. Bulandra - Extindere,,
reabilitare si desfiintare partiala spatii existente pentru acces
actori, cabine si spatiu de recreere si actualizare fatada

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind limitarea
interventiilor În carosabil si În spatiile verzi din jurul
condominiilor

Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.
~
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind trecerea În
administrarea Casei de Asigurari de Sanatate a municipiului
Bucuresti a unor spatii situate la demisolul corpului A al
imobilului din B-dul Nicolae Grigorescu, nr. 41, sector 3

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? O

voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
completarea anexei 1 la H.C.G.M.B. nr. 95/2007 privind
aprobarea indicatorilor tehnico economici pentru lucrarile de
iluminat public aferente programului de investitii de
infrastructura În Municipiul Bucuresti pe perioada 2007-2012 si
abrogarea HCGMB nr.304/2006

Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 4
voturi ( AdÎr V., Moise A., Oprisan 1.,Berghes C)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
modificarea si completarea H.C.G.M.B. nr. 229/12.10.2006 privind
aprobarea studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico
economici pentru obiectivul de investitii Reabilitarea si
modernizarea stadionului Lia Manoliu

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 2
voturi (AdÎr V., Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
organigramei, numarului de posturi, statului de functii si
regulamentului de organizare si functionare ale Centrului de
Proiecte Culturale al Municipiului Bucuresti - ARCUB

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
documentatiei tehnico-economice si a indicatorilor tehnico
economici aferenti proiectului "Transcentral Urban Bucuresti"
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Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? O

voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
modificarea Hotarârii C.G.M.B nr.202/2003

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 2
voturi ( Adîr V., Moise A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.
Declar sedinta închisa.

Sedinta s-a încheiat la orele 16,50.
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